



Fo Guang Shan Hsi Lai Temple Amitabha Dharma Service

Dear Dharma Friends,

As the birthday of *Amitabha* Buddha approaches, Hsi Lai Temple will conduct an annual “**Amitabha Dharma Service**” from **December 18~25, 2022**. According to the sutras, “Reciting the Buddha’s name gains limitless merits; making a full bow to the Buddha eradicates endless unwholesome karma.” The merits of reciting the Buddha’s name are truly auspicious because it helps people realize their intrinsic Buddha nature, eradicate defilements and be reborn into the Western Pure Land.

During the 7-day service, participants are encouraged to chant the *Amitabha Sutra*, and to recite the Buddha's name at home as additional practice. At the conclusion of the service, an “**Amitabha Triple Contemplation Service**” will be conducted on **December 25 at 1:30 PM**. The merits of this Dharma Service will be dedicated to the departed loved ones of participants to reborn into the Pure Land, and to wish world peace and good health of all humankind. **All services will be held in hybrid, in-person and live streaming online.** All are welcome to attend and share in the joy of the Dharma.

We wish everyone good health and auspiciousness!

Yours in the Dharma,
Fo Guang Shan Hsi Lai Temple

Schedule:

December 18 ~25 (10:00~11:30 AM, 2:00~4:00 PM, 7:30~9:00 PM)

Amitabha Triple Contemplation Service: 12/25 (Sunday) 1:30 PM

佛光山西來寺啟建彌陀佛七法會通啟

各位護法信徒：

佛經云：「念佛一聲，福增無量；禮佛一拜，罪滅河沙。」念佛功德殊勝，自悟彌陀本性，滅除煩惱業，更能往生極樂世界，花開見佛，聞悉法音，開佛知見。

欣逢阿彌陀佛聖誕，本寺特於西元2022年12月18～25日，啟建「彌陀佛七法會」，並於佛七圓滿日（12月25日下午1:30）施設《中峰三時繫念》佛事一堂。以此精進念佛七永日之功德，回向世界和平，人民健康，檀那福慧俱增；祈佛威德，願歷代祖先往生彌陀淨土。此外，為鼓勵信眾精進修持，法會期間也將舉辦「精進誦經」及「念佛千萬聲」的修持活動。全部法會將在線上與實體雙軌進行。

耑此敬頌 健康吉祥！

佛光山西來寺 謹啟

法會日期：12月18日(週日)~12月25日(週日)

法會時間：每日上午10:00~11:30, 下午：2:00~4:00 晚上：7:30~9:00

(12/18 上午10:00 薰壇灑淨；12/25 下午1:30 三時繫念)

Registration for the Amitabha Dharma Service

佛光山西來寺彌陀佛七法會功德登記表

聯絡人中/英文姓名 Contact Person (Chinese & English Name):		生日 DOB:	
電話 Phone:		性別 Gender: <input type="checkbox"/> M <input type="checkbox"/> F	
手機 Cell:		佛光卡號 Fo Guang Card:	
住址 Address:		電子郵件 E-mail:	
亡者姓名 Name of Deceased	稱謂 Relation	陽上姓名 Name of Benefactor	功德款 Donation
			\$
			\$
			\$
			\$
			\$
<input type="checkbox"/> Initiator: 發起人\$		功德芳名 Name:	
<input type="checkbox"/> 48 Great Vows:#		四十八大願:第____願 功德芳名 Name:	
<input type="checkbox"/> General Offering: \$		贊普\$ 功德芳名 Name:	
<input type="checkbox"/> 供齋Food	功德芳名Name:	<input type="checkbox"/> 供齋Food	功德芳名Name:
<input type="checkbox"/> 供花果Flower/Fruit	功德款Amount:	<input type="checkbox"/> 供花果Flower/Fruit	功德款Amount:
功德款 Donation: <input type="checkbox"/> 現金 Cash \$ _____		經手人/日期	
<input type="checkbox"/> 支票 Check \$ _____ (No. _____)		Received by / Date:	
(如蒙惠賜功德款, 支票抬頭請寫Please make check payable to I.B.P.S.)		感謝函 Rec. No.:	

如蒙惠賜功德款, 支票抬頭請寫 I.B.P.S.

Please make check payable to I.B.P.S.

請郵寄或帶上此表格至殿堂服務台登記

郵寄地址: 3456 Glenmark Dr., Hacienda Heights, CA 91745

電話: (626) 961-9697 ext 5193 Email: dharm@ibps.org